

Groleau a été à l'emploi de la Cité pendant trois ans et qu'il n'y a jamais eu de plante contre lui.

Résolu: D'approuver la recommandation de l'Inspecteur de la Cité.

11.—Soumis un rapport de l'Inspecteur de la Cité, transmettant un plan de la lisière de terrain située sur le côté nord de la rue Notre-Dame et faisant partie du lot No 42 de la paroisse de la Longue Pointe, qui doit être exproprié pour l'élargissement de la rue Notre-Dame.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir ce qu'il y a à faire.

12.—Le Surintendant de l'Aqueduc recommande de prolonger le tuyau principal d'eau dans la rue Valmont, quartier Bordeaux, de 400 pieds avec services et accessoires, au coût de \$890.

Résolu: D'autoriser lesdits travaux, le coût devant être imputé sur le crédit voté pour la pose de conduites principales.

13.—Le Surintendant de l'Aqueduc demande d'être autorisé à remplacer les outils des menuisiers de la boutique centrale, rue St-Charles Borromée, ainsi que ceux des ingénieurs et dessinateurs de ladite boutique, lesquels outils ont été brûlés lors du dernier incendie.

Résolu: D'autoriser le Surintendant de l'Aqueduc en conséquence, le montant requis, approximativement \$400, devant être imputé sur les appropriations du département de l'Aqueduc, sur le revenu.

14.—Le Surintendant de l'Aqueduc recommande la pose des tuyaux suivants:

325 pieds de tuyaux de 8" avec robinet, vanne et accessoires, dans l'Avenue des Pins, au coût de . . .	\$700
250 pieds de tuyaux de 8" avec robinet, vanne et accessoires, dans l'Avenue Rosedale, au coût de . . .	525
350 pieds de tuyaux de 8" avec un service et accessoires au coût de . . .	635

Résolu: D'autoriser lesdits travaux, les montants requis pour cette fin devant être imputés sur le crédit voté pour pose de conduites principales.

15.—Le Surintendant de l'Aqueduc recommande de prolonger la conduite d'eau sur la ruelle St-Hypolite, au nord de la rue Ontario, pour la pose de 9 services d'eau, au coût de \$265.

Résolu: D'autoriser lesdits travaux, le montant requis devant être pris sur le crédit voté pour pose de conduites principales.

16.—Soumis un rapport de l'Inspecteur des Bâtiments, approuvé par l'Ingénieur Consultant, déclarant qu'il ne voit pas d'objection à ce que permis soit accordé à MM. Henry Morgan & Co. Ltd., de faire certains changements à leur écurie, sur le lot No cad. 106, rue St-Alexandre, près Ste-Catherine Ouest.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que cette demande soit accordée, conformément aux dispositions du règlement No 260.

17.—Et advenant midi, le Bureau procède à l'ouverture de soumissions pour la construction d'égouts.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en présence des parties intéressées, et remises à l'Ingénieur Consultant pour préparation d'un tableau synoptique des prix y mentionnés:

EGOUT RUE GARNIER

chèque de dépôt

Keegan & Dillon	
T. Leclaire	
M. Lapointe	do 300
Julien Toussaint	do 300
Edmond Bélanger	do 300
Gilbert & Paye	do 300
Geo. Janin	

EGOUT AVENUE LAURIER.

Keegan & Dillon	
T. Leclaire	
M. Lapointe	do 200
J. Toussaint	do 200
Edm. Bélanger	do 200
Gilbert & Paye	do 200
Geo. Janin	do

had been at the employ of the City for three years and there had never been any complaint against him.

Resolved: To concur in the recommendation of the City Surveyor.

11.—Submitted a report from the City Surveyor transmitting a plan of the piece of land situated on the north side of Notre-Dame street and forming part of lot No. 42 of the parish of Longue-Pointe, which is to be expropriated for the widening of Notre-Dame street.

Resolved: To refer said report to the Law Department for their opinion as to what should be done in the premises.

12.—The Superintendent of the Water Department recommended that the water main in Valmont street, Bordeaux ward, be extended to a distance of 400 feet with services and accessories at a cost of \$890.00.

Resolved: To authorize said work, the cost thereof to be charged against the appropriation voted for the laying of mains.

13.—The Superintendent of the Water Department asked that he be authorized to replace the tools of the joiners of the central shops, St. Charles Borromé St., and the instruments of the engineers and draughtsmen of said shop which were burnt at the recent fire.

Resolved: That the Superintendent of the Water Works be authorized accordingly, the sum required, about \$400 to be charged against the appropriation of the Water Department, on the revenue.

14.—The Superintendent of the Water Department recommended that the following water mains be laid;

325 feet 8" pipes with valves and accessories, in Pine avenue, at a cost of	\$700
250 feet 8" pipes with valve and accessories, in Rosedale, at a cost of	\$525
350 feet of 8" pipes with service and accessories at a cost of	\$635

Resolved: That said work be authorized, the amounts required for such purpose to be charged against the appropriation voted for the laying of mains.

15.—The Superintendent of the Water department recommended that the water main on St. Hypolite street, north of Ontario street be extended in order to allow the laying of 9 water services at a cost of \$265.

Resolved: That said work be authorized, the amount required to be charged against the appropriation voted for the laying of mains.

16.—Submitted a report from the Building Inspector, approved by the Consulting Engineer, stating that he has no objection that a permit be granted to Messrs Henry Morgan & Co., Ltd, to make certain changes to their stable, on cad. lot No. 106, St. Alexander, St., near St. Catherine street west.

Resolved: That a report be made to Council recommending that said request be granted, in accordance with the provisions of by-law No. 260.

17.—And it being noon, the Board proceeded to open the tenders for the construction of sewers.

The following tenders were opened in presence of the interested parties and handed over to the Consulting Engineer with instructions to prepare a tabulated statement of the prices therein mentioned:

GARNIER STREET SEWER.

Keegan & Dillon	deposit cheque	\$300
T. Leclaire	do	300
M. Lapointe	do	300
Julien Toussaint	do	300
Edmond Bélanger	do	300
Gilbert & Paye	do	...
Geo. Janin	...	...

LAURIER AVE. SEWER.

Keegan & Dillon	...	200
T. Leclaire	...	200
M. Lapointe	do	200
J. Toussaint	do	200
Edm. Bélanger	do	200
Gilbert & Paye	do	...
Geo. Janin	...	...